



**Circular to Parents: R1 to S5 and KG1 to Gr. XII**

**Subject:** Regarding 100 % distance / online learning for all students on 3<sup>rd</sup> Oct 2021 due to weather conditions

Dear Parents,

Greetings from Our Own English High School, Fujairah!

As per the directives of the Department of Disasters and Crisis and the Ministry of Education, Fujairah Educational Zone, due to inclement weather, the school's mode of learning for all students will be distance learning / online for **tomorrow, Sunday, 3<sup>rd</sup> October, 2021**

Please check the school website for further update about mode of learning on Monday (Subject to the weather conditions and Government's official Notifications.).

**Note: School will be following the mentioned mode of learning as per the earlier circular except for tomorrow and later as applicable.**

Thanking you for your cooperation.

Warm Regards,

Dr. S. Reshma

Principal

الموضوع: تحويل نظام التعليم للتعليم عن بعد بنسبة 100% لجميع الطلاب يوم الأحد الموافق 3 أكتوبر 2021 وذلك نظراً للاحوال الجوية.

أولياء الأمور الأعزاء,  
تهديكم مدرستنا الثانوية الانجليزية في الفجيرة أحر التحيات.

بناء على توجيهات ادارة الكوارث والأزمات بالتعاون مع وزارة التربية والتعليم ومنطقة الفجيرة التعليمية ونظراً للآحوال الجوية السائدة فقد تقرر تحويل نظام التعليم في المدرسة كافة لتعليم الافتراضي - التعليم عن بعد بنسبة 100% وذلك غداً **الأحد الموافق 3 أكتوبر 2021**

يرجى مراجعة موقع المدرسة للحصول على مزيد من التحديث حول وضع التعلم في المدرسة ليوم الاثنين (يخضع لظروف الطقس والإخطارات الرسمية للحكومة.).

ملاحظة: ستتبع المدرسة طريقة التعلم المذكورة وفقاً للتعميم السابق باستثناء يوم غد.

شاكرًا لكم تعاونكم.

مديرة المدرسة

د. س. ريشما